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Az államnak nem csak szavakban, félszívvel, hanem tevőlegesen is segítenie kell,
a jogszabályokon túl jelentős anyagi forrásokkal is a vidéki Magyarország
felemelkedését, amelyre valódi esély összefogással, szövetkezéssel van - mondja
Szeremley Béla, a kistermelők és családi vállalkozások szövetkezése kapcsán már
konkrét programmal rendelkező HANGYA Szövetkezeti Együttműködés elnöke. A
vele készült interjúból kiderül az is, hogy az eddig egyenként és többnyire
ötletszerűen szétosztogatott pénz egy jól szervezett, koordinált rendszerben
nagyobb átütő erőt tudna felmutatni, mint egy multinacionális cég, üzletlánc.
- A vidék boldogulásának alapelvét az új kormány hangsúlyosan a zászlajára
tűzte, olyannyira, hogy még a szaktárca neve is Vidékfejlesztési Minisztériumra
változott, azaz elhagyták az első szót a névből, hogy „Földművelésügyi”…„

bővebben: http://www.agribusiness.hu/article/335/
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